



RÉUNION DU COMITÉ DE FINANCE / FINANCE COMMITTEE MEETING
22 FÉVRIER 2017 / FEBRUARY 22nd 2017
RICHIBUCTO

<p>1. OUVERTURE DE LA RÉUNION Présence : Pierrette Robichaud, Tina Beers, Roland Fougère, Randy Warman, Danielle Dugas, Roger Doiron, Paul Lang</p> <p>2. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR AVEC AJOUTS SI NÉCESSAIRE</p> <p><u>2017-001f</u> Il fut proposé par Danielle Dugas, appuyé de Randy Warman que l'ordre du jour soit adopté. Adoptée</p> <p>3. ADOPTION DU PROCÈS-VERBAL DE LA RÉUNION 22 NOVEMBRE 2016</p> <p><u>2016-002f</u> Il fut proposé par, Roger Doiron appuyé de Roland Fougère que le procès-verbal de la réunion du 22 novembre 2016 soit adopté. Adoptée</p> <p>4. AFFAIRES DÉCOULANT DU PROCÈS-VERBAL a. DISCUSSION SUR L'ACQUISITION D'UNE VOITURE POUR LA CSR</p> <p>Après l'analyse de la direction générale, il ne vaut pas la peine de procéder avec la location d'une voiture à long terme. Le dossier est maintenant clos.</p>	<p>1. CALL TO ORDER Attendance: Pierrette Robichaud, Tina Beers, Roland Fougère, Randy Warman, Danielle Dugas, Roger Doiron, Paul Lang</p> <p>2. ADOPTION OF THE AGENDA WITH MODIFICATION IF NECESSARY</p> <p><u>2017-001f</u> Moved by Danielle Dugas, seconded Randy Warman that the agenda be accepted as presented. Adopted</p> <p>3. ADOPTION OF THE MINUTES OF THE 22 NOVEMBRE 2016 MEETING</p> <p><u>2017-002f</u> Moved by Roger Doiron, seconded by Roland Fougère that the minutes of the November 22nd 2016 meeting be adopted Adopted</p> <p>4. BUSINESS ARISING FROM THE MINUTES a. DISCUSSION ON THE ACQUISITION OF AN AUTOMOBILE FOR THE RSC</p> <p>After the analysis of the Executive Director, it is not worthwhile to proceed with leasing a vehicle for the KRSC. The file is now closed.</p>
--	---

<p>5. ADOPTION DU RAPPORT FINANCIER EN DATE DU 31 DÉCEMBRE 2016</p> <p><u>2017-003f</u> Il fut proposé Randy Warman et appuyé de Danielle Dugas que le comité de finance accepte le rapport financier en date du 31 décembre 2016 Adoptée</p> <p>6. ÉCHELLES SALARIALES 2018-2022</p> <p><u>2017-004f</u> Il fut proposé par Roger Doiron appuyé de Roland Fougère que l'échelle salariale 2018-2022 et la politique 2017-01 soit recommandé au CA pour approbation. Adoptée</p> <p>7. AFFAIRES NOUVELLES</p> <p>a) b)</p> <p>8. LEVÉE DE LA RÉUNION DATE DE LA PROCHAINE RÉUNION Il a été déterminé que la prochaine réunion aura lieu le 26 avril à 18h à Richibucto</p> <p><u>2017-005f</u> Proposé par Randy Warman que l'ajournement soit adopté à 10h14</p>	<p>5. ADOPTION OF THE FINANCIAL REPORT OF DECEMBER 31ST 2016</p> <p><u>2017-003f</u> Moved by Randy Warman, seconded by Danielle Dugas that the finance committee accepts the financial report dated December 31st 2016 Adopted</p> <p>6. SALARY SCALES 2018-2022</p> <p><u>2017-004f</u> It is moved by Roger Doiron and seconded by Roland Fougère that the salary scale for 2018-2022 and the policy 2017-01 be recommended to the board of directors for approval Adopted</p> <p>7. NEW BUSINESS</p> <p>8. 9.</p> <p>10. DATE OF THE NEXT MEETING AND ADJOURNMENT It was determined that the next meeting will be in Richibucto, on April 26th at 6PM.</p> <p><u>2017-005f</u> Moved by Randy Warman that the closure of the meeting be at 10:14AM.</p>
---	---